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SCHRIFTELIJKE VRAAG 
 
 
Datum 6 maart 2017  
  
Namens fractie VLP 
  
Indiener Jac Heijnen 
  

 
Vraag Graag worden wij als VLP fractie geïnformeerd over de stappen die de 

gemeente gaat ondernemen naar aanleiding van de ontwikkelingen bij vv. 
Reuver. 
 
Uit de krant vernamen wij verontrustende berichten betreffende een 
afgetreden hoofdbestuur, leden die met advocaten aan de hand de 
jaarvergadering gaan bijwonen etc. Verder bereiken ons al langer 
signalen van onhoudbare situaties, spanningsvelden tussen hoge 
contributies enerzijds en gebrek aan voorzieningen (leiding, kleding etc.) 
aan de andere kant. 
 
Mede gelet op de hoge investeringen die wij als gemeente de laatste 
jaren gedaan hebben zouden wij graag van de verantwoordelijke 
wethouder willen weten hoe hij deze gang van zaken bij de grootste 
vereniging van onze gemeente gaat aanpakken en gaat voorkomen dat 
wij verder in het nieuws komen op deze , voor ons als gemeente 
negatieve wijze. 
 
Antwoord: 
 
Afgelopen dagen hebben de twee partijen binnen VV Reuver waar een 
stevige discussie tussen werd gevoerd contact gezocht met de 
gemeente. Tot voor kort was deze benadering eenzijdig, waardoor we als 
gemeente op het standpunt stonden dat het een interne kwestie voor de 
vereniging was, waar twee partijen in meegenomen moesten worden. 
 
De punten die de VLP fractie in haar vraagstelling omschrijft zijn 
zorgpunten, maar op dit moment kunnen wij op basis van de bij ons 
beschikbare verantwoordingsinformatie voor de reguliere subsidie deze 
zorgen niet onderschrijven. 
 
Wel hebben we ervoor gekozen om gelet op de gedeelde zorgen, 
afgelopen week met beide partijen om tafel te gaan in een poging de 
verdeeldheid binnen de vereniging op weg naar de ALV weg te nemen. 
We hebben hier een uiterste poging gedaan en ook voor het 
toekomstperspectief van de vereniging een gedeelde basis weten te 
formuleren. 
Helaas bleef er over de eerste stap op weg naar de toekomst onenigheid 
bestaan tussen de twee partijen die erbij betrokken zijn. En is hier op dit 
moment geen overeenstemming over. Het mandaat om over deze interne 
verenigingskwestie een oordeel te geven ligt bij de ledenvergadering. 
 
Als gemeente laten we verenigingen vrij om eigen beleidsvisies vast te 
stellen en geven we een bijdrage wanneer verenigingen bijdragen aan 
onze beleidsdoelen. Doordat we vanuit een neutrale rol op dit moment 
wel in gesprek zijn geweest, gaan we er vanuit dat er ook voor een 
uiteindelijk nieuw bestuur een constructieve partner blijven. Een partner 
die ook een vereniging een spiegel voor kan houden en ook kan 
aanspreken wanneer gemaakte afspraken over reserveringen voor groot 
onderhoud niet na gekomen zouden worden. 
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Op dit moment hopen we vooral dat partijen er uiteindelijk in slagen om 
constructief naar de toekomst te gaan kijken. 
 

  
  
  
Portefeuillehouder* Bram Jacobs 
  
Afhandeling* 9 maart 2017 
 
 


